
Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

Navrhovaný program 

 

1. Otvorenie a procedurálne náležitosti 

2. Schválenie programu 

3. Kontrola úloh a uznesení 

4. Návrh predaja pozemkov Jana Sekeľová 

5. Návrh predaja pozemkov Jaroslav Guman 

6. Preplatenie projektu Vodovod a kanalizácia Ďurďoš 

7. Schválenie spoločnosti pre vodovodné prípojky z dotácie splnomocnenca pre MRK 

8. VZN miestne poplatky 

9. Návrh rozpočtu na rok 2025 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

 

K bodu 1. : Pán starosta privítal prítomných a otvoril zasadanie Za zapisovateľku bola 

zvolená p. Kurová Gabriela. 

  

K bodu 2. : Schválenie programu : Poslanci hlasovali za schválenie programu : 4:0 za. 

 

K bodu 3. : - p. starosta : " Zatiaľ ide všetko podľa plánu." 

K bodu 4. :-  p. starosta : " Pani Jana Sekeľová požiadala o odkúpenie susednej časti pozemku 

pri p. Vasiľovej ako prístupovú cestu. Chceme jej to predať? Je to 49 m2.  

- p. O. Lattová :" Koľko je za m2? " 

-p. starosta :" 3,68,- € m2 podľa zákona. Hlasujte!" Hlasovanie : 4:0 za predaj. 

 

K bodu 5. : - p. starosta : " Pán Jaroslav Guman požiadal o odkúpenie pozemku pod domom a 

prístupovej cesty : 72 m2. Hlasujte či súhlasíte s predajom!" Iba obecné.  

Hlasovanie : 4:0 za predaj. 

 



K bodu 6. : - p. starosta :" Od splnomocnenca vlády sme dostali 17.500,-€ na projekt 

Vodovod a kanalizácia Ďurďoš.  Podľa verejného obstarávania musíme doložiť 3.750,-€. 

Projekt je hotový, chce ho niekto vidieť? " 

- p. O. Lattová : " Áno, samozrejme." 

- p. J. Husák : " Bude to drahé, lebo bude málo ľudí, tak to vyjde veľa na osobu. " 

- p. starosta: 3, 4 mesiace to potrvá, ak tam budú súkromní vlastníci, tak budú musieť dať 

súhlas, alebo predať. Rozpočet je 5,5 mil. Ak sa to bude robiť, tak jedine bez spoluúčasti, lebo 

je to veľká suma, tak jedine takto. Bude sa robiť aj časť Kolónia a Grodzin. Prístupová cesta 

tam nie je započítaná, tak ešte plus toto. Iba čistička atď. 

Hlasovanie za projekt : 4:0 za. 

 

K bodu 7. : - p. starosta : " Spoluúčasť naša je 5%. Suma je 22.000,-€. Budeme mať zdarma 

prípojky, šachtu + výkopy a od vodomeru si každý ide sám. 

Hlasovanie : 3:1. P. Lattová sa zdržala. 

 

K bodu 8. : - p. starosta :" Poplatky : dane sa zvyšovať nebudú, lebo je to dosť na ľudí. Iba 

odpad. " 

- p. Lattová : " Zas? Prečo? Keď sme tak dobre na tom, tak nerozumiem prečo?" 

- p. starosta : " Máme najmenší poplatok 11,-€ na tonu. Nie je to vytriedi teľnosťou, triedime. 

Zneškodnenie odpadu skládkovaním- platíme za nádobu 1,35,-€ - za manipuláciu, 1,1,- € za 

tonu, 59,-€ - 72,-€ s DPH. " 

- p. Lattová :" My platíme za tých čo majú veľa odpadu, 2 nádoby, 3 nádoby každý má. Ja 

mám 1. Treba vymyslieť niečo iné. " 

- p. starosta :" Lístky ja nechcem už, vyjde to veľa ak budú čierne skládky. " 

- p. O. Lattová :" 25,- € za 1 nádobu a dakto dá 2, 3 nádoby a tiež 25,-€. Pre mňa je to položka 

. Veľkokapacitný nechcete dať. Mám plnú pivnicu bordelu, treba mi to zlikvidovať!" 

- p. starosta :" Nemáme na to človeka, kto by chodil so skenerom? Stále by boli problémy. Ja 

som zabudol na Vás. Mali sme platiť 34, - €, ale zatiaľ to je takto, 25,-€.Sú nové tabuľky. 

- p. J. Husák : " Môžeme to tak ešte urobiť, ak môžem, že jedna nádoba bude v cene a druhá 

bude za poplatok." 

- p. starosta : " Kto to ustriehne, či dávajú 1 alebo 2,3.. Môžu povedať, že teraz dávali len 

jednu... Na budúci rok poriešíme, lebo zas sa bude zvyšovať poplatok. Vymyslite poslanci a 

poriešíme. " 



- p. J. Husák :" S odpadom je to pravda, že to bude stále horšie a horšie. Koľko máme priemer 

vývozu? " 

- p. starosta :" My máme 1,3 tony. Ale myslím, že to nie O. K. Nabudúce to dám na váhu, 

zmeráme vývoz a uvidíme. Na Grodzíne ich počkám a odvážime. " 

- p. J. Husák : " Teraz to už treba nechať tak, od nového roka treba poriešiť. V podstate to čo 

je potriedené je zdarma, že? " 

- p. starosta :" Áno. Plasty, elektro atď to je zdarma. Od nového roka môže byť aj 40,-€.To je 

isté. " 

- p. J. Husák :" Tak treba apelovať na občanov, nech triedia, Aby bolo v nádob čo najmenej. " 

Hlasovanie za poplatok za odpad : 3:1. Pani O. Lattová sa zdržala. 

 

K bodu 9. : Návrh rozpočtu : p. starosta : " Podľa prílohy 

- p. O. Lattová : " Jak budete mať nový návrh, tak pošlite a pozriem. " 

- p. starosta :" Lebo sú tam nové položky, tak prerobíme." 

Hlasovanie : 4:0 za. 

 

K bodu 10. : - p. starosta :" Dostali ste výročnú správu za rok 2023. Máte pripomienky? 

Keď nič tak hlasujte. 

Hlasovanie : 4:0 za. 

 

K bodu 11.: - - p. starosta :" Centrum zdieľaných služieb – učtovníctvo a právnika budeme 

mať zadarmo vlastne takto fungujem ako starosta od začiatku len to bude 3 roky zadarmo 

a ostatné služby pre obec budú na jednom mieste. 

Keď nič tak hlasujte. 

Hlasovanie : 4:0 za. 

 

 

K bodu 12.: Záver :  Pán starosta poďakoval prítomným poslancom aj hosťovi p. Bereckej a 

ukončil zasadanie. 

 

Zápisnicu vyhotovila: Gabriela Kurová 


